
Ukraina og Russlands bruk av våpen fra andre land.
Medias handtering er viktig.

NRK Nyheter intervjuer utsendt reporter om status og konsekvenser av 
handlinger fra partene i konflikten.

Det som er svakt i disse intervjuene er at det ikke fremkommer at  Russland alt 
bruker våpen fra andre land i Ukraina og da bør Ukraina kunne gjøre det samme
i Russland. Det rare er at giver landene til Ukraina har vært tilbakeholdende til 
nå!
Det bør bli forstått at det er i alles interesse at konflikten holdes på nivået 
Russland - Ukraina og at den løses på det nivået. 

Spørsmålet er om Putins Russland vil ha en ny verdenskrig? Noen bør fremsette
spørsmålet til Putin og ledelsen i Russland. Jeg tror svaret er klart nei. Russland
bør gis sjansen til å bekrefte det!

NRK intervjuet gir inntrykk av det motsatte og det bør ikke komme frem i 
media! Det støtter Russlands retorikk og det må unngås! 
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